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ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալությունը, հիմք ընդունելով ՀՀ կառավարության 2015թ. հունվարի 30-ի № 105-Ն որոշմամբ հաստատված «Գնումների գործընթացի կազմակերպման մասին» կարգի 72-րդև 73-րդ կետեր իպահանջները հայտարարում է սույն նախավորակավորման հայտարարությունը, որը հրապարակվում է  «Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 21-րդ հոդվածի համաձայն։
Ընթացակարգի ծածկագիրը` «ՀՀ ԱԻՆ ՊՌԳ-ՓՇՀԱՇՁԲ-1»

1. Պատվիրատուն`  ՀՀ  ԱԻՆ  աշխատակազմի  Պետական ռեզերվների գործակալությունը, որը գտնվում է  ք. Երևան, Դավիթաշեն 4թ., Ա Միկոյան 109/8 հասցեում, կազմակերպում  էշրջանակային համաձայնագրերի միջոցով պետական, ծառայողական կամ բանկային գաղտնիք պարունակող նախաորակավորման ընթացակարգ։
2. Գնման առարկա է ՀՀ ԱԻ նախարարության աշխատակազնի պետական ռեզերվների գործակալության ՀՀ ԱԻ նախարարության աշխատակազմի պետական ռեզերվների գործակալության <<Պահուստ>> ՊՈԱԿ-ում կատարվող շենք շինությունների ընթացիք նորոգման աշխատանքների ձեռքբերումը:
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 6-րդ հոդվածի համաձայն նախաորակավորման հայտեր կարող են ներկայացնել բոլորը` անկախ նրանց` օտարերկյա իրավաբանական կամ ֆիզիկական, քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից։
3. Տեղեկություններ մասնակիցներին ներկայացվող պահանջների վերաբերյալ.
ա) Գնման գործընթացի ժամանակ մասնակիցներին կարող է հայտնի դառնալ կամ վստահվել պետական կամ ծառայողական գաղտնիք պարունակող տեղեկություն, որի հրապարակումը (ցանկացած ձևով) այլ անձի (այդ թվում` հարազատներին) կարող է առաջացնել ՀՀ օրենսդրությամբ սահմանված պատասխանատվություն։
բ) Նախաորակավորման ընթացակարգին մասնակցելու իրավունք չունեն անձինք`
1) որոնք դատական կարգով ճանաչվել են սնանկ. 
2) որոնք ունեն ժամկետանց պարտքեր Հայաստանի Հանրապետության հարկային և պարտադիր սոցիալական ապահովության վճարների գծով. 
3) որոնց գործադիր մարմնի ներկայացուցիչը հայտը ներկայացնելու պահին նախորդող երեք տարիների ընթացքում դատապարտված է եղել տնտեսական գործունեության կամ պետական ծառայության դեմ ուղղված հանցագործության համար, բացառությամբ այն դեպքերի, երբ դատվածությունը օրենքով սահմանված կարգով հանված կամ մարված է. 
4) որոնք ներառված են գնումների գործընթացին մասնակցելու իրավունք չունեցող մասնակիցների ցուցակում։ Մասնակիցն ընդգրկվում է նշված ցուցակում, եթե հայտը ներկայացնելու պահին նախորդող տարվա ընթացքում` 
ա. Ավելի քան մեկ անգամ խախտել է պայմանագրով նախատեսված կամ գնման գործընթացի շրջանակում ստանձնած պարտավորություն, որը հանգեցրելէ պատվիրատուի կողմից պայմանագրի միակողմանի լուծարմանը կամ գնման գործընթացին տվյալ մասնակցի հետագա մասնակցության դադարեցմանը, 
բ. գնման գործընթացի շրջանակումներ կայացրել է կեղծ տվյալ, 
գ. Որպես ընտրված մասնակից մեկանգամից ավելի հրաժարվել է պայմանագիր կնքելուց, 
դ. Օրենքով նախատեսված կարգով մասնակցի առնչությամբ կայացվել է որոշում գնումների գործընթացում հակամրցակցային վարքագծի` հակամրցակցային համաձայնության կամ գերիշխող դիրքի չարաշահման համար, 
ե. երբ առկա է բ /մասի 3-րդ կետով նախատեսված հանգամանքը։
գ/Նախաորակավորման  ընթացակարգին մասնակցելու համար Մասնակիցը պետք է ունենա պայմանագրով նախատեսված պարտավորությունների կատարման համար պահանջվող
1/ մասնագիտական գործունեության համապատասխանություն պայմանագրով նախատեսված գործունեությանը.
4. Մասնակցության իրավունքը և որակավորումը հավաստելու համար անհրաժեշտ է ներկայացնել`
ա)մասնակցության դիմում /Հավելված № 1/ և հայտարարություն /Հավելված № 2/,
բ Հայտարարություն` պայմանագրով նախատեսված գործունեությանը մասնակցի` մասնագիտական գործունեության համապատասխանություն վերաբերյալ (Հավելված№ 3):
5. Մասնակիցները կարող են գնման գործընթացին մասնակցել համատեղ գործունեության կարգով (կոնսորցիումով)։ Նման դեպքում` 
1) հայտը ներառում է նաև համատեղ գործունեության պայմանագիր. 
2) հայտի գնահատման ժամանակ հաշվի են առնվում համատեղ գործունեության պայմանագրի բոլոր անդամների միասնական որակավորումները. 
3) մասնակիցները կրում են համատեղ և համապարտպատասխանատվություն։
Սույն հայտարարությամբ պահանջվող փաստաթղթերը /այսուհետ` նախաորակավորման հայտ/ պետքէ կազմված լինեն հայերեն լեզվով։
ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալությունը 3 օրացուցային օրվա ընթացքում կպատասխանի մասնակցի նախաորակավորման վերաբերյալ պարզաբանումներ տալու հարցմանը։
Նախաորակավորման հայտարարության մեջ կարող են կատարվել փոփոխություններ։ 
Հարցման և տրված պարզաբանման, փոփոխության մասին տեղեկատվությունը միաժամանակ կհրապարակվի www.gnumner.am կայքում։
6. Մասնակիցը (տնօրենը) կամ նրա կողմից լիազորված անձը` գործակալը, կարող է ներկայացնել սույն հայտարարությամբ նախատեսված փաստաթղթերը`ՀայաստանիՀանրապետությանԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալություն սոսնձված և ստորագրված ծրարով։ Ծրարում ներառված փաստաթղթերը կազմվում են 1 օրինակից և 1 պատճենից։ Եթե նախաորակավորման հայտը ներկայացնում է գործակալը, ապա ներկայացվում է վերջինիս այդ լիազորությունը վերապահված լինելու մասին փաստաթուղթ /լիազորագիր/:
7.  Ծրարի վրա նախաորակավորման հայտը կազմելու լեզվով նշվում են.
ա.Հայաստանի Հանրապետության ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալություն, ք. Երևան, Դավիթաշեն 4թ., Ա Միկոյան 109/8
բ.Չբացել մինչև հայտերի բացման նիստը,
գ.«ՀՀ ԱԻՆ ՊՌԳ-ՓՇՀԱՇՁԲ-1»,
դ. Մասնակցի անվանումը /անունը/ (իրավաբանական անձի պետական գրանցման վկայականին /ռեգիստրի վկայական/ համապատասխան), գործունեության և էլ. փոստի հասցեները, հեռախոսահամարը։
8.Նախաորակավորման հայտերի գնահատումը տեղի կունենա ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալությունում` գնումները համակարգողի կողմից։
Նախաորակավորման հայտարարությամբ սահմանված մասնակցության իրավունքին և որակավորման չափանիշներին ներկայացվող պահանջները բավարարել ու դեպքում, մասնակիցը` կստորագրի պետական և ծառայողական գաղտնիք կազմող տեղեկությունների  պահպանությունն ապահովելու  պարտավորագիր, կհամարվեն  նախաորակավորված մասնակից և կընդգրկվի նախաորակավորված  մասնակիցների ցանկում: Գնման գործընթացին հետագա մասնակցության իրավունք են ստանում  նախաորակավորված մասնակիցների ցուցակում ընդգրկված մասնակիցները: Ընթացակարգի հրավերով սահմանված չափանիշներին համապատասխանող մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել <<ՀՀ ԱԻ նախարարության աշխատակազմի պետական ռեզերվների գործակալության <<Պահուստ>>ՊՈԱԿ-ում կատարվող շինարարական աշխատանքների ձեռքբերման>> պետական ծառայողական կամ բանկային գաղտնիք պարունակող շրջանակային համաձայնագիր (այսուհետև՝ համաձայնագիր):
9. Մասնակիցները` ներկայացված պայմաններին չհամապատասխանող, այդ թվում` նախաորակավորման հայտով նախատեսված փաստաթղթերից որևէ մեկի չներկայացման կամ սահմանված պահանջներին անհամապատասխան ներկայացման դեպքում,չեն կարող նախաորակավորվել և կհամարվեն չնախաորակավորված։
10. Որպես նախաորակավորման ընթացակարգի հնարավոր մասնակից գրանցվելու նպատակով գրանցման հայտն անհրաժեշտ է ներկայացնել ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալություն` ք. Երևան, Դավիթաշեն 4թ., Ա Միկոյան 109/8հասցեով: Մասնակիցը  (տնօրենը) կամ  նրա կողմից լիազորված անձը` գործակալը, կարող է ներկայացնել սույն հայտարարությամբ  նախատեսված փաստաթղթերը` ոչ  ուշ, քան տեղեկագրում  (Գնումների էլեկտրոնային տեղեկատու) հայտարարության  հրապարակման  օրվանից  հաշված քսանվեցերորդ օրացուցային  օրվա՝ նոյեմբերի 28-ին  ժամը 1100-ն, որը համընկնում է արդիականության վերջնաժամկետի օրվան, ՀՀ ԱԻ նախարարության աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալություն սոսնձված, ստորագրված և կնքված /եթե կիրառելի է/  ծրարով։ Ծրարում ներառված փաստաթղթերը  կազմվում են  բնօրինակից  և 1  օրինակ պատճեններից։ Եթե նախաորակավորման հայտը ներկայացնում է գործակալը,  ապա նախաորակավորման  հայտով  ներկայացվում է վերջինիս այդ լիազորությունը վերապահված լինելու մասին փաստաթուղթ::
11. Նախաորակավորված և պատվիրատուի հետ պետական և ծառայողական գաղտնիք կազմող տեղեկությունների պահպանությունն ապահովելու պարտավորագիր ստորագրած անձն ընթացակարգի հրավերստանալու համարան հրաժեշտ է դիմել ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալություն` ք. Երևան, Դավիթաշեն 4թ., Ա Միկոյան 109/8 հասցեով` պետական պահուստի ձևավորման բաժնի գլխավոր մասնագետ՝ Ա.Պետրոսյանին:
Ընթացակարգի հրավերը ռուսերենով կամ անգլերենով ստանալու պահանջ ներկայացնելու դեպքում` ՀՀ ԱԻՆ աշխատակազմի Պետական ռեզերվների գործակալությունը նման պահանջ ներկայացնելու օրվան հաջորդող տասն աշխատանքային օրվա ընթացքում մասնակցին կտրամադրի թարգմանած տարբերակով հրավեր: Ռուսերենով կամ անգլերենով տրամադրված հրավերն ունի նույն իրավական ուժը, ինչ որ հայերեն հրավերը: Ռուսերենով կամ անգլերենով հրավերի և հայերեն հրավերի տարբերության դեպքում առկա տարբերությունը մեկնաբանվում է ի օգուտ մասնակցի:
12. Նախաորակավորված մասնակցի որակավորման տվյալների` ընթացակարգի հրավերով սահմանված պայմանների համապատասխանությունը գնահատելու համար, մասնակիցները գրանցման հայտով պետք է ներկայացնեն ընթացակարգի հրավերով սահմանված փաստաթղթերը:



Հավելված 1


Մասնակցության դիմում





-------------------------------------------------------------Մասնակցի անվանումը------------------------------------------------ -ն հայտնում է, որ ցանկություն ունի մասնակցելու  ՀՀ ԱԻ նախարարության աշխատակազմի պետական ռեզերվների գործակալության կողմից <<Պահուստ>> ՊՈԱԿ-ում կատարվող շենք շինությունների ընթացիկ նորոգման աշխատանքների ձեռքբերման պետական, ծառայողական կամ բանկային գաղտնիք պարունակող շրջանակային համաձայնագրերի միջոցով գնման « ՀՀ ԱԻՆ ՊՌԳ-ՓՇՀԱՇՁԲ-1» ծածկագրով նախաորակավորման ընթացակարգին և հայտարարության պահանջներին համապատասխան ներկայացնում է պահանջված փաստաթղթերը։
-----------------ընթացակարգի մասնակցի անունը (անվանումը)--------------------------------------------ի վավերապայմաններն են` 
հասցե ________________________,
բանկ _________________________,
Հ/հ ___________________________,
ՀՎՀՀ ________________________,
հեռ. __________________________,
էլեկտրոնային  փոստի  հասցե __________________________:

Առդիր`               թերթ։








---------------------------------------------------Մասնակցի անվանումը (ղեկավարի) անունը, ազգանունը------------------------------


-----------ստորագրությունը------------
Կ. Տ.


------------ամսաթիվը, ամիսը--------------- 201թ.





Հավելված 2

ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ

Նախաորակավորման ընթացակարգին մասնակցելու իրավունքի և որակավորման չափանիշների վերաբերյալ



-------------------------------------------------Մասնակցի անվանումը---------------------------------------------հայտարարում է, որ.
	
1) դատական կարգով սնանկ չի ճանաչվել . 
2) չունի ժամկետանց պարտքեր Հայաստանի Հանրապետության հարկային և պարտադիր սոցիալական ապահովության վճարների գծով. 
3) գործադիր մարմնի ներկայացուցիչը հայտը ներկայացնելու պահին նախորդող երեք տարիների ընթացքում դատապարտված չի եղել տնտեսական գործունեության կամ պետական ծառայության դեմ ուղղված հանցագործության համար. 
4) ներառված չէ գնումների գործընթացին մասնակցելու իրավունք չունեցող մասնակիցների ցուցակում։
Ունի պայմանագրով նախատեսված պարտավորությունների կատարման համար պահանջվող `
ա/ մասնագիտական գործունեության համապատասխանություն պայմանագրով նախատեսված գործունեությանը.






----------------------------------------------------Մասնակցի անվանումը (ղեկավարի) անունը, ազգանունը------------------------------


-----------ստորագրությունը------------
Կ. Տ.


------------ամսաթիվը, ամիսը---------------201թ.
							



Հավելված № 3

ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ
“Մասնագիտական գործունեության համապատասխանություն պայմանագրով նախատեսված գործունեությանը” չափանիշի մասին


Սույնով----------------------------------Մասնակցի անվանումը (ղեկավարի) անունը, ազգանունը---------------------------------------ն հավաստում է, որ հայտը ներկայացնելու տարվա և դրան նախորդող երեք տարիների ընթացքում պատշաճ ձևով իրականացրել է գնման առարկա հանդիսացող կամ համանման ապրանքների մատակարարման հետևյալ գործարքները՝ նախկինում կատարած պայմանագրերը: 

	Նախկինում կատարված պայմանագրերի

	Առարկան
	Պատվիրատուի և նրա հետ կապ հաստատելու տվյալները

	Տարեթիվը` ...........    թվական
	

	1.
	

	2.
	

	..
	

	Տարեթիվը` ...........    թվական
	

	1.
	

	2.
	

	..
	

	Տարեթիվը` ...........    թվական
	

	1.
	

	2.
	

	..
	










----------------------------------------------------Մասնակցի անվանումը (ղեկավարի) անունը, ազգանունը------------------------------------------


-----------ստորագրությունը------------
Կ. Տ.


------------ամսաթիվը, ամիսը--------------- 201թ.









ОБЬЯВЛЕНИЕ
ОБ ОРГАНИЗАЦИИ ПРЕДКВАЛИФИКАЦИОННОЙ ПРОЦЕДУРЫ С ШИФРОВКОЙ «АГР ЧС РА-ЗРСПР-1»
Агенство Государственных Резервов Министерства ЧС РА организовывает предквалификационную процедуру и данный текст обьявленияпубликуется согласно 21-ой статье закона РА “О Закупках” 
Заказчик – Агенство Государственных Резервов МинистерстваЧС РА, расположенная в г.Ереван, Давидашен, Микоян 109/8 организовывает предквалификационную процедуру рамочного соглашения, имеющее государственную, служебную или банковскую тайну .
Предметом закупки является строи материал
[bookmark: _GoBack]Согласно условиям статьи 6 закона РА «О закупках», все лица, имеющие право участвовать в закупках, могут участвовать в предквалификационной процедуре независимо от того обстоятельства, являются ли они иностранными физическими лицами, организациями или лицами, не имеющими гражданства
Информация о требованиях к участникам:
	а) В процессе закупа участникам может стать известно или довериться информация содержащая государственную или служебную тайну, разглашение которой (любым образом) иному лицу (в том числе родственникам) может привлечь к  ответсвенности предусмотренную законадательством РА.
	б) В предквалификационном процессе не имеют права участвовать лица:
1) которые были признаны судом банкротом
	2) которые имеют просроченные долги по линии платежа налогов РА и обязательного социального обеспечения.
	3) представитель исполнительного органа которого, в течении предыдущих 3-х лет до подачи заявки был осужден за преступление против экономической деятельности или государственной службы, за исключением тех случаев когда судимость была снята либо погашена.
          4) которые включены в перечень участников не имеющих право участвовать в процессе закупа. Участник включается в указанном перечне, если в течении года до подачи заявки
	а) более одного раза нарушившие обязательство предусмотренное контрактом либо принятое в рамках процесса закупа, которое привело к одностороннему аннулирванию контракта со стороны заказчика или к приостановлению дальнейшего участия данного участника в процессе закупа.
	б) в процессе закупа предоставил ложные данные.
	в) как избранный участник более одного раза отказался заключить контракт.
	г) по установленному законом порядку было принято решение относительно участника проявившего антиконкуренционное поведение в процессе закупов – антиконкуренционное соглашение либо превышение должностных полномочий.
	д) при наличии обстоятельства, предусмотренного 3-им  пунктом части б.
е) для участия в  предквалификационном процессе участник должен иметь соответсвие профессиональной деятельности с деятельностью предусмотренной соглашением.
Для подтверждения участия и квалификации необходимо представить заявление, форму и требования которого представлены в приложении N 2, Заявка об участии приложении N 1 и обьявление о критерии квалификации соответсвие профессиональной деятельности с деятельностью предусмотренной соглашением (Прилож. 3).

Обратите внимание, координатор по покупке и (или) комитет по оценке может проверить достоверность данных, представленных участником использованием данных, полученных из официальных источников или получить мнение компетентных органов об этом письменном форме.

Участники могут участвовать в процессе закупа в порядке совместной деятельности( консорциум). В подобном случае:
1) Заявка включает в себя соглашение совместной деятельности
2) Во время оценки заявки учитываются единая квалификация всех членов соглашения совместной деятельности.
3) Участники несут  коллективнуюответсвенность. 
Требуемые документы данным обьявлением (в дальнейшем предквалификационная заявка) должны быть составлены на армянском языке.
Агенство Государственного Резервa Министерства ЧС  в течении 3-х календарных дней ответит на запрос участника о пояснения в вопросе предквалификации, если он будет получен не позднее чем за 5 календарных дней до истечения срока подачи предквалификационных заявок. Информация о заявке и выяснении будет одновременно опубликована в справочнике ( в электронном бюллетене закупов на саитеwww.gnumner.am).
За 5 календарных дней до истечения срока подачи заявки предквалификации в данном объявлении могут быть сделаны поправки. В течении последующих 3-х календарных дней после внесения изменений, в справочнике публикуется объявление о внесении изменений и условиях их предоставления.
В процессе закупа дальнейшее участие принимают предквалифицированные участники.
Участник считается квалифицированным если соответсвует выше изложенным трбованиям.
При непредьявлении документов предусмотренных заявкой предквалификации определенной данным обьявлением или при не соответствии выше изложенным требованиям участник считается неквалифицированным. 
6. Участник (директор) или доверенное им лицо-агент могут предьявить документы предусмотренные данным обьявлениемАгенство Государственного Резервa Министерства ЧС, г.Ереван, Давидашен, Микоян 109/8 не позднее 26-ого календарного дня-28ноября 11:00 часа со дня публикации обьявления указанного в справочнике ( электронный справочник закупов ), в заклеянном, подписанном конверте. Документы, находящие в конверте должны быть составлены от оригинала и 1 копии. Если заявку предквалификациипредьявляет агент, то предквалификационной заявкой предьявлаетсядокумент утверждающий полномочия данного агента.
На конверте языком предквалификаионной заявки указывается
	а) Агенство Государственного Резервa Министерства  ЧС, г.Ереван, Давидашен, Микоян 109/8
	б)шифровка процедуры
	в) ”не вскрывать до дня вскрытия предквалификационных заявок”
	г) Название (имя) участника , место нахождения и номер.
Обсуждение заявок состоится в утвержденный день и час 7-го пункта данного обьявления. При соответсвии требованиям предьявляемым критериям квалификации и права участия, с заказчиком будет подписано обязательтсво, обеспечивающий сохранность информации содержащей государственную или служебную тайну, после чего участники будут считаться предквалифицированными.Спредквалифицированнымиучастниками будет подписано рамочное соглашение<< Приобретения электромонтажных работ, установления отопления и других электрических приборов на зданиях>>, имеющее государственную, служебную или банковскую тайну .
Участники не соответсвующие представленным требованиям  в том числе и участники предьявившие документы позже утвержденного срока не могут считаться предквалифицированными. В результате оценки предквалификационных заявок, решением комитета утверждается списокгде входятсоответствуютвующие требованиям предквалификационногообьявления. Участники входящие в список  предквалифицированных участников получат право для участия в процессе закупа, которые получат приглашение для процесса закупа.





























Приложение 1


Заявка об участии

_____________________названиеучастника______________________________________ информирует, что имеет желание принять участие в предквалификационном процессе в шифровкой «АГР ЧС РА-ЗРСПР-1» организованного АГР ЧСи предоставляет требуемые документы соответственно требованиям обявления. 

Приложение на            листах. 	


______________________название участника, имя, фамилия (руководитель)___________

__________подпись___________
М.П.

























Приложение 2

Обьявление

О праве участия в предквалификационном процессе и критериях квалификации.

_____________________названиеучастника______________________________________

1)   не признан судом банкротом
2) не имеет просроченных долгов по линии платежа налогов РА и обязательного социального обеспечения.
3) представитель исполнительного органа не был осужден за преступление против экономической деятельности или государственной службы за три года до подачи заявки.
1. Не включен в перечень участников не имеющих права на участие в процессе закупа
Для выполнения обязательств предусмотренными соглашением  имеет:
а) соответсвие профессиональной деятельности с деятельностью предусмотренной соглашением.




______________________название участника, имя, фамилия (руководитель)___________

__________подпись___________
М.П.

___________дата__________2016г.


















Приложение 3



Обьявление

О критериях квалификации “Соответсвие профессиональной деятельности с деятельностью предусмотренной соглашением”.

 Данным _____________________названиеучастника______________________________________
подтверждает, что втекущим году, когда заявка была представлена, и  последние 3 года до этого надлежащим образом осуществил следующие договоры – в прошлом осуществленные договоры.

	Предыдущим осуществленные договоры

	Предмет
	Сумма
(драм)
	Сведение о заказчике

	Число, год` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	

	Число, год` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	

	Число, год` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	







______________________название участника, имя, фамилия (руководитель)___________

__________подпись___________
М.П.







Announcement
The prequalification procedure 
Code «SRA MTAES-CFAAW-1»

The current text of the announcement is published according to the 21st article of the RA law «About purchases».
The customer - State Reserve Agency of MTAES RA, located in Yerevan, Mikoyan 109/8 organized by purchase pre-qualification procedure.
The purchase subject is construction of lighting accessories
During the purchasing procedure some political or official secret information might be given or trusted to the participants, the publication of which (in any ways) to another (as well as to relatives) can cause responsibilities determined by the RA legislation.
The following individuals or organizations don’t have the right to participate in the pre-qualification process:
1) who have been declared bankrupt by the court;
who have overdue tax or compulsory social security debts to the RA tax office.
whose representative of the organization, at the time of presenting the application, during the previous three years has been convicted for making crimeagainst economicactivity or the official service, except for the case of the conviction being legally removed or cancelled.
who are included in the list of participants who are not allowed to participate in the purchasing process. The participant is included in the list if at the time of presenting the application, during the previous year:
has more than once broken an obligation provided by a contract or during the purchasing process, which resulted to a unilateral salvation of the contract from the clients part or to a suspension of the participant’s participation in the further purchasing process;
the participant has presented false information in the frame of the purchasing process;
as a chosen participant  has more than once refused to sign a contract;
has by the law been decided about a participant who has showed an anti-competition behavior in the purchasing process - an anti-competition  agreement or abuse of dominant position;
If an argument provided by the 3-rd point of part b) is available
To participate in the pre-qualification process, the participant should have requirements for executing the responsibilities determined by the contract, which are: activities provided by the contract corresponding to the professional activities.
The validity of the contract and the terms fulfilling of the the services will be determined by the agreement which will be signed based on the contract after voting necessary financial means. The payment will be realized during 15 banking days, based on the receive-dispatch protocol.
To ensure the right ofparticipation and qualifications it is necessary to present an announcement which offered form and requirements are presented in Appendix 2, participation application /Appendix 1/ and an announcement about the activity  made by contract, about correspondence ofparticipant professional activity /Appendix 3/.
Note: the purchasing coordinator and (or) estimating committee can check the authenticity of data presented by participant using the data received by official sources or getting the opinion of  the competent authorities about it in written form.
The participants can participate in the purchasing process through joint activity (consortium). In such case
the application includes also a co-operation contract;
the common qualifications of all the participants of the co-operation contract are taken in consideration during the assessment of the application;
the participants take joint and equal responsibility.
The documents requested by this announcement (herein after – pre-qualification application) should be in Armenian.
State Reserve Agency of MTAES RAwill answer the participants’ questions about pre-qualification within three calendar days, if it is received not later than five calendar days before the last day of presenting the pre-qualification application. The information about the question and the answer will be published in the bulletin. (Purchase electronic directory).
Changes can be made to this announcement at least five days before the last day of presenting the pre-qualification application. The information will be published in the bulletin in three days after changes have been made.
The pre-qualified participant gets the right to participate in further purchasing procedure.
The participant is considered qualified if he satisfies the above mentioned conditions.
The participant is considered not qualified if any of the documents stated in this announcement provided by the pre-qualification application are missing or if any of the conditions are presented incorrectly.

The member (director) or an agent authorized person may submit a statement signed documents no later 26  calendar days from the date of publication, 28november, at 11:00 State Reserve Agency of MTAES RA, located in Yerevan, Mikoyan 109/8, which coincides with the modernity deadline date, glued, signed and sealed / if applicable / envelope.
The documents included in envelop will be from original and 1copies.If an agent presents the pre-qualification application, he also has to present his authorization document.
The following should be mentioned on the envelope using the same language as the pre-qualification application has:
The customer-State Reserve Agency of MTAES RA, located in Yerevan, Mikoyan 109/8
Procedure code
The words «Do not open until the day of opening the pre-qualification applications»
The name, the location and the phone number of the participant;
The discussion of the applications will be held atin the State Reserve Agency located-Yerevan, Mikoyan 109/8, In case of the requirements of the participation rights and qualification criteria are satisfactory, an obligation document is signed with the client about maintaining political or official secret information, after which the participant will be a pre-qualified participant.
Participants who do not correspond to the conditions or who present documents late cannot be pre-qualified. The participants, included in the list of pre-qualified participants get the right to participate in purchasing procedure, who will get an invitation for purchase procedure.


















Appendix 1


Application for Participation

_______________________________participant’sname_____________________________

has expressed a desire to participate  «SRA MTAES-CFAAW-1» pre-qualification procedure and applies in accordance with the requirements of the requested documents.









_____________________________________the name, surname of the participant______________

_____signature______

_____________date______2016























Appendix 2

Announcement
About the right to take part in pre-qualification procedure and the qualification criteria.



__________________________________Participant’sName____________________________
announces that 
1) Hasn’t been declared bankrupt by the court,
2) Doesn’t have overdue tax or compulsory social security debts to the RA tax office.
3) The representative of the executive body, at the time of presenting the application, during the previous three years hasn’t been prosecuted for the crime against economical activity or the official service
4) Isn’t included in the list of participants who are not allowed to participate in the purchasing process.
a) Has requirements for executing the responsibilities determined by the contract, which are:
i) corresponding professional activities provided by the contract;







_____________________________________the participant’s name, surname______________

_____signature______

_____________date______2016
















Appendix 3
Announcement
About qualification standards “Activities provided by the contract corresponding to the professional activities”

Hereby__________________________________participant’sname____________________________
announces that during the current(application presented) and the previous 3 years  has properly executed contracts bellow. The contracts of maintenance cable lines.

	Previously executed contracts

	Subject
	Sum(amount)
(dram)
	Customer’s contact data

	Date, year ` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	

	Date, year ` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	

	Date, year ` ...........    

	1.
	
	

	2.
	
	

	..
	
	






_____________________________________the participant’s name, surname  ______________

_____signature______


_____________date__________2016



